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UPPSALA TINGSRÄTT
Avdelning 1
Enhet 2

DOM
2020-03-19
meddelad i
Uppsala

Mål nr: B 7445-19

Postadress
Box 1113
751 41 Uppsala

Besöksadress
Smedsgränd 22

Telefon
018-431 60 00
E-post: uppsala.tingsratt@dom.se
www.uppsalatingsratt.domstol.se

Telefax Expeditionstid
måndag - fredag
08:00-16:00

PARTER (Antal tilltalade: 3)

Tilltalad
Marcus ISAK Eriksson Holmstedt, 19980919-1977
Frihetsberövande: Häktad
Regngatan 11 Lgh 1101
754 31 Uppsala

Offentlig försvarare:
Advokat Stefan Wallin
Advokatbolaget Wallin & Söderberg AB
Dragarbrunnsgatan 44, 5 tr
753 20 Uppsala

Offentlig försvarare genom substitution:
Advokat Martin Karlsson
Advokatbolaget Wallin & Söderberg AB
Dragarbrunnsgatan 44, 5 tr
753 20 Uppsala

Åklagare
Kammaråklagare Michael Ehrencrona och Extra åklagare Johan G Delin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uppsala
Box 1424
751 44 Uppsala

Målsägande
Jimmie Edlund
c/o Sandino Pena Gomez
Valthornsvägen 39 Lgh 1105
756 50 Uppsala

Målsägandebiträde:
Advokat Frida Skoglund
Advokatbyrån Kronvall Skoglund
Wachenfeldt AB
Vaksalagatan 3
753 20 Uppsala

___________________________________
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UPPSALA TINGSRÄTT
Avdelning 1
Enhet 2

DOM
2020-03-19

Mål nr: B 7445-19

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken

2019-09-07
2. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken

2019-11-13
3. Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)

2019-09-07 -- 2019-11-13 (2 tillfällen)
4. Brott mot lagen om förbud beträffande knivar och andra farliga föremål, 1 § 1 st och 4 §

1 st lagen (1988:254) om förbud beträffande knivar och andra farliga föremål
2019-11-13

Påföljd m.m.
Fängelse 2 år 4 månader

Lagrum som åberopas
34 kap 1 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
Isak Eriksson Holmstedt ska solidariskt med Oliver Isaksson och Youssef Kantari betala
skadestånd till Jimmie Edlund med 20 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen
(1975:635) från den 13 november 2019 till dess betalning sker.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen batong, mobiltelefon och narkotika förklaras förverkad. Beslagen ska

bestå (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-BG124592-1 och beslagsprotokoll
2019-5000-BG124742-5 samt Polisregion Stockholm beslagsprotokoll 2019-5000-
BG96121-1).

2. Beslagen av skor, jeans, halsduk och väska ska bestå tills domen vunnit laga kraft.
Därefter ska beslagen hävas (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-BG127452
p. 2-4 och beslagsprotokoll 2019-5000-BG124732-3).

Häktning m.m.
Isak Eriksson Holmstedt ska stanna kvar i häkte till dess domen på fängelse får verkställas
mot honom.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Stefan Wallin får ersättning av staten med, rätt räknat, 133 870 kr, varav 26 774 kr är

mervärdesskatt. Det sammanlagda beloppet avser ersättning för arbete med 126 360 kr,
ersättning för tidsspillan med rätt räknat 7 228 kr och ersättning för utlägg med 282 kr.
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2. Ersättning till Bente Erfäldt, se sidan 6.
3. Frida Skoglund får ersättning av staten med 57 834 kr varav 11 567 kr är

mervärdesskatt. Det sammanlagda beloppet avser ersättning för arbete med 52 212 kr
och ersättning för tidsspillan med 5 622 kr

Övrigt
1. Staten ska betala kostnaden för försvarare och målsägandebiträde samt kostnaden för

provtagning och analys.
2. Jimmie Edlund förklaras äga bättre rätt än Isak Eriksson Holmstedt till i beslag tagna

skor, jeans, jacka, bälte och t-shirt (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-
BG124718 p 1-4 och beslagsprotokoll 2019-5000-BG124732 p. 2 och 4).

___________________________________
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Tilltalad
Erik OLIVER Rasmus Isaksson, 20001120-1738
Frihetsberövande: Omhändertagen
Ektorp
Kvarnbergsvägen 4
746 93 Bålsta

Offentlig försvarare:
Advokat Anna Möller
Advokatbyrån Anna Möller AB
S:t Persgatan 17 5tr
753 20 Uppsala

Åklagare
Kammaråklagare Michael Ehrencrona och Extra åklagare Johan G Delin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uppsala
Box 1424
751 44 Uppsala

Målsägande
1. Jimmie Edlund

c/o Sandino Pena Gomez
Valthornsvägen 39 Lgh 1105
756 50 Uppsala

Målsägandebiträde:
Advokat Frida Skoglund
Advokatbyrån Kronvall Skoglund
Wachenfeldt AB
Vaksalagatan 3
753 20 Uppsala
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2. Sebastian Malmlund
Wirséns Väg 6
186 50 Vallentuna

Målsägandebiträde:
Advokat Fredrik Liljeblad
Cross Advokater HB
Kungsgatan 29, 2 tr
111 56 Stockholm

___________________________________

DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
1. Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken

2019-09-07
2. Rån, 8 kap 5 § brottsbalken

2019-04-27 -- 2019-11-13 (3 tillfällen)
3. Övergrepp i rättssak, 17 kap 10 § 1 st 1 men brottsbalken

2019-04-27
4. Ringa narkotikabrott, 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen (1968:64)

2019-09-06 -- 2019-11-13 (2 tillfällen)

Åtal som den tilltalade frikänns från
Misshandel, 3 kap 5 § brottsbalken

2019-10-18

Påföljd m.m.
Skyddstillsyn med särskild behandlingsplan. Om fängelse i stället hade valts som påföljd
skulle fängelse 1 år 6 månader ha dömts ut.
Särskild föreskrift: Oliver Isaksson ska följa den behandlingsplan som bilagts denna dom
som domsbilaga 1.
- Övervakningen ska pågå till 2021-09-19.

Frivårdskontor
Frivården Uppsala

Övervakare
Förordnas av frivårdskontoret

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken
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Skadestånd
1. Oliver Isaksson ska solidariskt med Isak Eriksson Holmstedt och Youssef Kantari betala

skadestånd till Jimmie Edlund med 20 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 13 november 2019 till dess betalning sker.

2. Oliver Isaksson ska betala skadestånd till Sebastian Malmlund med 8 000 kr jämte ränta
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 27 april 2019 till dess betalning
sker.

Förverkande och beslag
1. I beslag tagen luftpistol med magasin samt narkotika förklaras förverkad. Beslagen ska

bestå (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-BG124726 p. 2-3 och
beslagsprotokoll 2019-5000-BG95830 p. 1:1-2).

2. Beslagen av armband, väskor, mobiltelefoner, hörlurar, kabel, kvitto och SL-kort ska
bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska beslagen hävas (Polismyndigheten
Region Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-BG124718 p 12 och 14, beslagsprotokoll
2019-5000-BG124742 p. 2-3, beslagsprotokoll 2019-5000-BG125673 p 1-2,
beslagsprotokoll 2019-5000-BG127452-1, beslagsprotokoll 2019-5000-BG822-1,
beslagsprotokoll 2019-5000-BG15306 p 1-2, beslagsprotokoll 2019-5000-BG124732-3
samt beslagsprotokoll 2019-5000-BG15306-2).

Häktning m.m.
Oliver Isaksson ska omedelbart omhändertas med stöd av 28 kap 6 b § brottsbalken till dess
han överförts till vårdgivaren. Omhändertagandet får inte pågå längre än en vecka.

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Anna Möller får ersättning av staten med 208 928 kr varav 41 785 kr är mervärdesskatt.

Det sammanlagda beloppet avser ersättning för arbete med 171 990 kr, ersättning för
tidsspillan med 35 338 kr och ersättning för utlägg med 1 600 kr.

2. Fredrik Liljeblad får ersättning av staten med 97 090 kr varav  19 418 kr är
mervärdesskatt. Det sammanlagda beloppet avser ersättning för arbete med 84 240 kr
och ersättning för tidsspillan med 12 850 kr.

3. Bente Erfäldt får ersättning av staten med 12 613 kr varav 2 523 kr är mervärdesskatt.
Det sammanlagda beloppet avser ersättning för arbete med 11 408 kr och ersättning för
tidsspillan med 1 205 kr.

4. Ersättning till Frida Skoglund, se sidan 3.

Övrigt
1. Staten ska betala kostnaden för försvarare och målsägandebiträde samt kostnaden för

provtagning och analys.
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2. Jimmie Edlund förklaras äga bättre rätt än Oliver Isaksson till i beslag tagen huvtröja,
mössa, mobiltelefon och väska (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-
BG124718 p. 13 och 15, beslagsprotokoll 2019-5000-124742-1 samt beslagsprotokoll
2019-5000-BG15306-1).

___________________________________
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Tilltalad
Youssef Kantari, 20041027-3692
c/o Samir Kantari
Rödsta 211
881 35 Sollefteå

Offentlig försvarare:
Advokat Anders Wallin
Wallin Advokatbyrå AB
Box 2131
750 02 Uppsala

Vårdnadshavare (part)
1. Hassan Kantari, 19560828-2355

Magnegatan 38 Lgh 1201
195 57 Märsta

2. Najat Kantari, 19700108-7449
Magnegatan 38 Lgh 1201
195 57 Märsta

Åklagare
Kammaråklagare Michael Ehrencrona och Extra åklagare Johan G Delin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uppsala
Box 1424
751 44 Uppsala

Målsägande
Jimmie Edlund
c/o Sandino Pena Gomez
Valthornsvägen 39 Lgh 1105
756 50 Uppsala

Målsägandebiträde:
Advokat Frida Skoglund
Advokatbyrån Kronvall Skoglund
Wachenfeldt AB
Vaksalagatan 3
753 20 Uppsala

___________________________________
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DOMSLUT

Brott som den tilltalade döms för
Rån, 8 kap 5 § brottsbalken

2019-11-13

Påföljd m.m.
1. Ungdomsvård

Särskild föreskrift: Youssef Kantari ska följa ungdomskontraktet enligt domsbilaga 2.
2. Ungdomstjänst 60 timmar

Lagrum som åberopas
29 kap 7 § 1 st brottsbalken

Skadestånd
1. Youssef Kantari ska solidariskt med Oliver Isaksson och Isak Eriksson Holmstedt betala

skadestånd till Jimmie Edlund med 20 000 kr jämte ränta på beloppet enligt 6 §
räntelagen (1975:635) från den 13 november 2019 till dess betalning sker.

2. Hasan Kantari och Najat Kantari ska solidariskt med sin son Youssef Kantari betala
skadestånd till Jimmie Edlund med 9 300 kr av det ovan angivna beloppet.

Förverkande och beslag
Beslagen av jeans och väska ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska beslagen
hävas (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-BG124718-5 och beslagsprotokoll
2019-5000-BG124732-3).

Brottsofferfond
Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om
brottsofferfond.

Ersättning
1. Anders Wallin får ersättning av staten med 64 956 kr varav 12 991 kr är mervärdesskatt.

Det sammanlagda beloppet avser ersättning för arbete med 55 282 kr, ersättning för
tidsspillan med 8 835 kr och ersättning för utlägg med 839 kr.

2. Ersättning till Frida Skoglund, se sidan 3.

Övrigt
1. Staten ska stå för kostnaden för försvarare och målsägandebiträde.
2. Jimmie Edlund förklaras äga bättre rätt än Youssef Kantari till i beslag tagen silverlänk,

SL-kort, bankkort och UL-kort (Polisregion Mitt, beslagsprotokoll 2019-5000-
BG124718 p. 7-9 och 11).

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 

 

Skuld  

 

Åklagaren har yrkat enligt följande. 

 

1. RINGA NARKOTIKABROTT enligt 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen 

(1968:64) (Oliver Isaksson) 

 

Oliver Isaksson har olovligen innehaft 7,43 gram cannabis, som är narkotika. Det 

hände den 6 september 2019 vid Stationsgallerian, Uppsala kommun. 

  

Oliver Isaksson begick gärningen med uppsåt. 

 

2. RÅN enligt 8 kap 5 § brottsbalken (Oliver Isaksson, Isak Eriksson Holmstedt och 

Youssef Kantari) 

 

Isak Eriksson Holmstedt, Oliver Isaksson och Youssef Kantari har, tillsammans och 

i samförstånd den 13 november 2019 i Bålsta (Håbo kommun), stulit bland annat 

kläder, mobiltelefon, silverlänk och väska från Jimmie Edlund genom att hota 

målsägande med en batong och en luftpistol/kolsyrepistol samt utdelat slag och 

sparkar gentemot målsägande.  

 

Gärningen har innefattat ett betydande angrepp mot målsägandens personliga 

integritet då målsägande tvingats ta av sig nästan samtliga kläder och delar av 

brottet har filmats av de tilltalade.  

 

Isak Eriksson Holmstedt, Oliver Isaksson och Youssef Kantari begick gärningen 

med uppsåt. 
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3. RÅN enligt 8 kap 5 § brottsbalken (Oliver Isaksson) 

 

Oliver Isaksson har tillsammans och i samförstånd med annan okänd/-a gärnings-

person/-er den 27 april 2019 på Gårdsvägen, Solna, Solna stad, med hot om våld 

tilltvingat sig en mobiltelefon och 170 kronor i kontanter av Carl Holgersson samt 

genom våld och hot om våld tilltvingat sig en mobiltelefon av Denniz Turanli. 

Våldet bestod i att Oliver Isaksson tillsammans med annan okänd/-a gärnings-

person/-er utdelade slag som träffade Denniz Turanli i ansiktet samt på nacken och 

händerna, vilket orsakade smärta. Hoten som uttalades mot både Carl Holgersson 

och Denniz Turanli var av innebörd att de skulle skadas och dödas. Hoten har för 

målsägandena framstått som akuta.  

 

Gärningen innebar skada för Denniz Turanli och Carl Holgersson och vinning för 

Oliver Eriksson eller annan.  

 

Oliver Isaksson och annan okänd/-a gärningsperson/-er begick gärningen med 

uppsåt. 

 

4. RÅN enligt 8 kap 5 § brottsbalken (Oliver Isaksson) 

 

Oliver Isaksson har tillsammans och i samförstånd med annan okänd/-a gärnings-

person/-er den 27 april 2019 i Solna centrum, Solna stad med hot om våld tvingat 

målsäganden Sebastian Malmlund att lämna över sin mobiltelefon och 70 kronor i 

kontanter samt genom hot om våld förmått målsäganden Aron Frödin att gå till en 

bankomat och ta ut 1 400 kronor som sedan överlämnats till Oliver Isaksson eller 

annan okänd/-a gärningsperson/-er. De gjorde det genom att uttala hotelser med 

innebörd att båda målsägandena skulle skadas och dödas. Hoten verkade för 

Sebastian Malmlund och Aron Frödin vara akuta. 
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Gärningen innebar skada för målsägandena och vinning för Oliver Isaksson eller 

annan. 

 

5. ÖVERGREPP I RÄTTSSAK enligt 17 kap 10 § första stycket brottsbalken 

(Oliver Isaksson) 

 

Oliver Isaksson har med hot om våld angripit Sebastian Malmlund och Aron Frödin 

för att hindra dem från att göra anmälan angående händelsen i åtalspunkt 4. Detta 

genom att uttala att han skulle låsa in målsägandena i en källare och döda dem ifall 

de såg eller hörde polisen/blåljus eller liknande uttalande med innebörd att de skulle 

skadas eller dödas. Det hände någon gång den 27 april 2019 i Solna centrum, Solna 

stad. 

 

Oliver Isaksson begick gärningen med uppsåt. 

 

6. MISSHANDEL enligt 3 kap 5 § brottsbalken (Oliver Isaksson) 

 

Oliver Isaksson har utdelat flera slag mot Didrik Karlsson huvud/ansikte. Det hände 

den 18 oktober 2019 på Willys knivsta, Mejerskans gata, Knivsta kommun. Didrik 

Karlsson orsakades rodnad och yrsel. 

 

Oliver Isaksson begick gärningen med uppsåt. 

  

7 - 8. MISSHANDEL enligt 3 kap 5 § brottsbalken (Oliver Isaksson och Isak 

Eriksson Holmstedt) samt RINGA NARKOTIKABROTT enligt 1 § 1 st 6 p och 2 § 

narkotikastrafflagen (1968:64) (Isak Eriksson Holmstedt) 

 

Isak Eriksson Holmstedt har misshandlat Nils-Oscar Pripp genom att skalla honom i 

ansiktet. Oliver Isaksson har vid samma tillfälle misshandlat Nils-Oscar Pripp 

genom att utdela ett slag i ansiktet på honom. Nils-Oscar Pripp åsamkades smärta 
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och blodvite.  

 

Isak Eriksson Holmstedt har vi samma tillfälle innehaft 0,17 gram kokain, som är 

narkotika. 

 

Samtliga gärningar skedde den 7 september 2019 på Silja Galaxy på finskt vatten.  

 

Isak Eriksson Holmstedt begick gärningarna med uppsåt. Oliver Isaksson begick 

gärningen med uppsåt. 

  

9. RINGA NARKOTIKABROTT enligt 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen 

(1968:64) (Oliver Isaksson) 

 

Oliver Isaksson har olovligen använt tramadol, diazepam, amfetamin och cannabis, 

som är narkotika. Det hände den 13 november 2019 eller någon eller några dagar 

dessförinnan inom Uppsala län eller på annan okänd plats i riket. 

  

Oliver Isaksson begick gärningen med uppsåt. 

  

10. RINGA NARKOTIKABROTT enligt 1 § 1 st 6 p och 2 § narkotikastrafflagen 

(1968:64) (Isak Eriksson Holmstedt) 

 

Isak Eriksson Holmstedt har olovligen använt tramadol, Oxazepam, Alprazolam, 

Amfetamin och cannabis, som är narkotika. Det hände den 13 november 2019 eller 

någon eller några dagar dessförinnan inom Håbo kommun eller på annan okänd 

plats i riket. 

  

Isak Eriksson Holmstedt begick gärningen med uppsåt. 
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11. BROTT MOT LAGEN OM FÖRBUD BETRÄFFANDE KNIVAR OCH 

ANDRA FARLIGA FÖREMÅL, grovt brott, enligt 1 § 1 st och 4 § 1 st lagen 

(1988:254) om förbud beträffande knivar och andra farliga föremål (Isak Eriksson 

Holmstedt) 

 

Isak Eriksson Holmstedt har haft en batong på allmän plats trots att det inte var 

befogat. Föremålet var ägnat att användas som vapen vid brott mot liv eller hälsa. 

Det hände den 13 november 2019 vid Stationsrondellen/stockholmsvägen, Bålsta, 

Håbo kommun. 

 

Isak Eriksson Holmstedt begick gärningen med uppsåt eller av oaktsamhet. 

 

Brottet bör bedömas som grovt då det funnits synnerlig fara för att det skall komma 

till användning vid brott mot liv eller hälsa. Faran har sedan realiserats då batongen 

använts vid brottslig verksamhet.    

 

Skadestånd 

 

Jimmie Edlund har i anslutning till åtalspunkten 2 yrkat att Oliver Isaksson, Isak 

Eriksson Holmstedt och Youssef Kantari solidariskt ska betala ersättning för 

kränkning till Jimmie Edlund med 20 000 kr samt ränta på beloppet enligt 6 § 

räntelagen från den 13 november 2019 till dess betalning sker. Jimmie Edlund har 

vidare yrkat att Youssef Kantaris föräldrar och vårdnadshavare solidariskt med 

Youssef Kantari ska betala 9 300 kr av det begärda skadeståndet. 

 

Jimmie Edlund har vidare yrkat bättre rätt än Isak Eriksson Holmstedt till i beslag 

tagna skor, jeans, jacka, bälte och T-shirt samt att beslaget hävs till Jimmie Edlund. 
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Jimmie Edlund har mot Youssef Kantari yrkat bättre rätt än Youssef Kantari till i 

beslag tagna silverlänk, SL-kort, bankkort och UL-kort samt yrkat att beslaget hävs 

till Jimmie Edlund. 

 

Jimmie Edlund har slutligen mot Oliver Isaksson yrkat bättre rätt till i beslag tagna 

jacka/tröja, mössa, mobiltelefon och väska samt att beslaget hävs till Jimmie 

Edlund. 

 

Sebastian Malmlund har i anslutning till åtalspunkterna 4 och 5 yrkat att Oliver 

Isaksson ska betala skadestånd till Sebastian Malmlund med 16 875 kr samt ränta 

på beloppet enligt 6 § räntelagen från den 27 april 2019 till dess betalning sker. Det 

begärda beloppet avser ersättning för sveda och värk med 1 875 kr samt ersättning 

för kränkning under åtalspunkten 4 med 10 000 kr och under åtalspunkten 5 med 

5 000 kr.  

 

Förverkande 

 

Åklagaren har i anslutning till åtalspunkten 2 yrkat att i beslag tagna batong och 

mobiltelefon förverkas från Isak Eriksson Holmstedt samt att i beslag tagen 

luftpistol förverkas från Oliver Isaksson.  

 

Åklagaren har vidare i anslutning till åtalspunkten 2 yrkat att i beslag tagen egen-

dom enligt följande ska kvarbli i beslag till dess domen vunnit laga kraft för att 

därefter hävas. Från Youssef Kantari jeans, från Oliver Isaksson armband, mobil-

telefoner, hörlurar, kabel, kvitto, SL-kort, väska och mobil, från Isak Eriksson 

Holmstedt skor, jeans och halsduk samt väska från okänd.  

 

Åklagaren har i anslutning till åtalspunkten 1 yrkat att i beslag tagen cannabis ska 

förverkas från Oliver Isaksson.  
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Åklagaren har i anslutning till åtalspunkten 8 yrkat att i beslag tagen narkotika ska 

förverkas från Isak Eriksson Holmstedt.  

 

Häktning m m 

 

Oliver Isaksson och Isak Eriksson Holmstedt har i målet varit berövade friheten 

som anhållna eller häktade sedan den 13 november 2019, se bifogade avräknings-

underlag. Åklagaren har yrkat att de ska stanna kvar i häktet till dess att domar på 

fängelse kan verkställas mot dem.  

 

Övrigt 

 

Åklagaren har upplyst att kostnaden för provtagning och analys under var och en av 

åtalspunkterna 9 och 10 är 2 174 kr. 

 

DOMSKÄL 

 

Skuld 

 

ÅTALSPUNKTEN 1 

 

Oliver Isaksson har erkänt gärningen. Åklagaren har som bevisning åberopat 

beslagsprotokoll och analysresultat. Tingsrätten finner genom Oliver Isakssons egna 

uppgifter, som får stöd av den övriga utredningen, åtalet i den här delen styrkt. 

 

ÅTALSPUNKTERNA 2 och 9 – 11 

 

Oliver Isaksson har erkänt gärningen i åtalspunkten 9 men förnekat gärningen i 

åtalspunkten 10. Isak Eriksson Holmstedt har erkänt gärningarna i åtalspunkterna 

10 och 11 men gjort gällande att gärningen i åtalspunkten 11 inte ska bedömas som 
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grovt brott. Han har förnekat gärningen i åtalspunkten 2. Youssef Kantari har 

förnekat gärningen.  

 

Åklagaren har som bevisning åberopat karta, film, PM och fotobilaga, PM kontroll 

av SLfilm, PM klädjämförelse, analys HÖK, resultat från NFC, fotografi, jäm-

förelsebilder, bildbilaga, beslagsprotokoll, PM, analysresultat, målsägandeförhör 

med Jimmie Edlund samt vittnesförhör med Taisto Vihreäranta, Lars-Åke Henriks-

son, Robert Johansson och Simon Nestor. Oliver Isaksson har som bevisning 

åberopat kvitto. 

 

Utredningen  

 

Det kan till en början konstateras att Jimmie Edlund och Youssef Kantari i stort sett 

inte velat uttala sig medan Isak Eriksson Holmstedt och Oliver Isaksson lämnat 

uppgifter. Det finns emellertid både sms och filmer som visar delar av händelse-

förloppet.  

 

Det är utrett sms att Jimmie Edlund hade kontakt med Isak Eriksson Holmstedt 

under morgonen den 13 november 2019 för att Jimmie Edlund skulle sälja kläder. 

Det framgår av sms:n att Jimmie Edlund skulle ta en buss från Märsta Centrum  

kl. 06.49 och anlända till Bålsta station kl. 07.40. Av övervakningsfilmen från 

bussen framgår att han kliver på bussen och att han är iförd bland annat en Louis 

Vuittonmössa och en vit jacka samt har med sig en kasse. Av samma övervaknings-

film framgår att Youssef Kantari stiger på bussen vid Sigtuna busstation. I Isak 

Eriksson Holmstedts mobiltelefon fanns en kort film som visar hur han och Oliver 

Isaksson sitter på en buss kl. 07.28. Oliver Isaksson bär en svart jacka medan Isak 

Eriksson Holmstedt bär en Guccikeps och en ParaJumperjacka. Den buss som 

Jimmie Edlund och Youssef Kantari åker med anländer till Bålsta station kl. 07.42. 

Det framgår av övervakningsfilmer att Isak Eriksson Holmstedt och Oliver Isaksson 

är på busstationen när bussen anländer, att Youssef Kantari och Jimmie Edlund 
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stiger av bussen, att de hälsar på Oliver Isaksson och Isak Eriksson Holmstedt samt 

att de alla fyra går iväg. I Isak Eriksson Holmstedts mobiltelefon fanns en film från 

samma dag kl. 08.00. Filmen visar honom iförd en keps och en uppdragen bandana 

samt ParaJumperjackan. Filmen visar även Oliver Isaksson och Jimmie Edlund 

endast iförd kalsonger samt en fjärde person med skor som liknar dem som Youssef 

Kantari bar på sig. Filmen visar hur Jimmie Edlund dels säger att han heter Jimmie, 

dels hur han håller i en mobiltelefon och blir uppmanad att ta bort alla koder och 

kort. På filmen ser det ut som om Oliver Isaksson håller i en pistol eller i en batong.  

Av polisens händelserapport framgår att en person kl. 08.29 kommit in och sagt att 

det står en man i bara kalsonger. Av händelserapporten framgår vidare att den 

mannen säger att han blivit rånad. Det framgår vidare av händelserapporten att 

Oliver Isaksson, Isak Eriksson Holmstedt och Youssef Kantari greps vid bussta-

tionen i Bålsta kl. 10.01 respektive kl. 10.02. Bredvid dem fanns en påse som ingen 

av dem ville kännas vid. I påsen fanns ett par skor, Nike Air, en liten Adidasväska 

samt en Hugo Bosströja. Isak Eriksson Holmstedt hade vid gripandet på sig en vit 

jacka, den jacka som Jimmie Edlund hade på sig när han steg på bussen samt en 

batong. Oliver Isaksson hade vid gripandet på sig den Louis Vuittonmössa som 

Jimmie Edlund hade på sig när han steg på bussen. Youssef Kantari hade vid 

gripandet på sig samma kläder som när han steg på bussen. Analysresultat visar att 

Oliver Isaksson och Isak Eriksson Holmstedt hade använt narkotika. 

 

Jimmie Edlund har sagt att han inte minns mycket av händelsen men han har 

bekräftat att det är han som stiger på bussen och att han blev av med sina saker i 

Bålsta. Han har förklarat att alla de föremål som tagits i beslag tillhör honom. Han 

har sagt att han skulle träffa en vän i Bålsta och att han sedan fick skjuts hem av 

Taisto Vihreäranta.   

 

Youssef Kantari har medgett att han känner Oliver Isaksson och att denne har haft 

samma lärare som Youssef Kantari nu har. Yousef Kantari har förnekat att han 

känner Isak Eriksson Holmstedt och i övrigt valt att inte lämna några kommentarer.  
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Oliver Isaksson: Isak Eriksson Holmstedt är en väldigt nära vän. Han och Oliver 

Isaksson har känt varandra ett bra tag. Oliver Isaksson har träffat Youssef Kantari 

några gånger. Denne har nu samma lärare som Oliver Isaksson en gång hade när 

han gick i skolan. Isak Eriksson Holmstedt kom hem till Oliver Isaksson på kvällen 

den 12 november 2019. De umgicks, spelade bland annat Fifa, och Isak Eriksson 

Holmstedt sov över. Oliver Isaksson vaknade tidigt på morgonen den 13 november 

2019. Han väckte sin mamma, duschade och väckte Isak Eriksson Holmstedt. De 

fortsatte spela. Oliver Isakssons mamma åkte till jobbet. Oliver Isaksson och Isak 

Eriksson Holmstedt tog bussen runt kl. 08.30 från Lilla Segersta till Bålsta kl. 

09.30. De skulle byta buss och åka till Oliver Isakssons mammas jobb. Youssef 

Kantari stod vid busstationen i Bålsta. De gick alla tre upp till ett litet väntrum och 

det var där de stod när polisen kom. Oliver Isaksson hade använt narkotika. Han vet 

ingenting om påsen som hittades i väntrummet. Youssef Kantari var inte hemma 

hos Oliver Isaksson på morgonen. Oliver Isaksson minns inte filmen där han och 

Isak Eriksson Holmstedt sitter på en buss men de måste ha åkt buss vid det tillfället. 

Oliver Isaksson hade dock inte sin telefon just då. En person som han inte vill 

namnge hade kommit hem till Oliver Isaksson på morgonen och lånat Oliver 

Isakssons telefon. Personen hade senare kommit tillbaka och lämnat tillbaka Oliver 

Isakssons telefon och ytterligare en telefon. Oliver Isaksson vet inte varför och han 

hann inte kolla telefonen. Det är vanligt att man lämnat över grejor. Personen har 

inte med det här att göra. Oliver Isaksson åkte buss kl. 07.30 från bostaden. Han 

hoppade av bussen och hade ett litet ärende. Han vill inte svara på vad det ärendet 

gällde. Ärendet tog tio minuter och sedan tog han bussen hem igen. Han hade en 

fakemössa av märket Louis Vuitton på sig när han greps av polisen. Han har en äkta 

sådan mössa som han köpt och har kvitto på. Han vet inte om han hade sin äkta 

mössa på sig när han lämnade bostaden eller när mössan bytts ut. Någon måste ha 

bytt ut hans äkta mössa mot en fake. Han är inte med på filmen från busstationen i 

Bålsta och han är inte med på filmen från rånet. Det stämmer inte att han hälsar på 
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Jimmie Edlund och Youssef Kantari kl. 07.42. Det är Oliver Isakssons väska och 

tröja.  

 

Isak Eriksson Holmstedt: Han har träffat Youssef Kantari en gång och vet inget om 

denne. Oliver Isaksson är en nära vän. Isak Eriksson Holmstedt sov över hos Oliver 

Isaksson. De spelade Fifa på morgonen. Isak Eriksson Holmstedt minns inte något 

om att de åkt buss tidigt men de tog buss vid kl. 09.30. De skulle åka till Bålsta och 

vidare till Oliver Isakssons mammas jobb för att sedan åka till Uppsala och käka. 

De kom fram till stationen i Bålsta och gick till en busskur. Polisen kom dit. Isak 

Eriksson Holmstedt minns inget av filmen från morgonen. Det var länge sedan och 

han har inget minne av någon tidig bussfärd eller något ärende. Det är många som 

har Isak Eriksson Holmstedts konto och det är inte han som skrivit med Jimmie 

Edlund. Isak Eriksson Holmstedt har ingen aning om hur chatten hamnat i hans 

telefon. Han brukar ha batong med sig som försvar. Det finns folk som inte gillar 

honom och han har fiender. Han har inte använt batongen. Han hade använt 

narkotika. Han vet inget om påsen som fanns i busskuren. Det är lite skumt att det 

fanns hans DNA där men han vet inte. Han byter kläder med vänner. Han har haft 

jackan i några månader. Det kan vara någon av Isak Eriksson Holmstedts vänner 

som bytt jacka med Jimmie Edlund. Det är därför som Jimmie Edlunds DNA fanns 

där. Det är inte Jimmie Edlunds jacka som Isak Eriksson Holmstedt hade på sig. 

Han minns inte när han bytte jacka på morgonen. Det är inte han som har filmat 

rånet. Han vet inte hur filmen har hamnat i telefonen. Han har lånat ut sin telefon 

men minns inte den morgonen. Han bytte jeansen samtidigt som jackan. Skorna 

som han hade på sig hade han köpt på Mall Of Scandinavia för fyra månader sedan. 

 

Taisto Vihreäranta åkte och hämtade Jimmie Edlund i Bålsta. Taisto Vihreäranta 

har berättat att Jimmie Edlund bara hade kalsonger på sig och att han hade ett litet, 

litet sår på kinden. Taisto Vihreäranta har förklarat att han bara vet det som Jimmie 

Edlund talade om för Taisto Vihreäranta och det var att Jimmie Edlund sa att han 

skulle byta kläder med en kompis, att det var två andra killar med, att de hade gått 
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till en skog där de hade rånat honom med en pistol samt att han hade blivit slagen 

med pistolen på kinden. Enligt Taisto Vihreäranta sa Jimmie Edlund att han kände 

en av killarna men inte de två andra. 

 

Lars-Åke Henriksson var den som upptäckte Jimmie Edlund. Lars-Åke Henriksson 

har berättat följande. Han var på arbetet i ett grustag. Borta vid lagret stod en kille i 

bara kalsonger. Lars-Åke Henriksson minns inte om killen hade skor på sig. Lars-

Åke Henriksson åkte dit och frågade vad som hade hänt. Killen var ganska avslagen 

och det var nästan så att han inte ville ha kontakt. Det var inte killen som tog 

kontakt med Lars-Åke Henriksson. Killen sa att han hade blivit rånad och att han 

ville till Märsta. Lars-Åke Henriksson erbjöd sig att köra killen till polisen men det 

ville inte killen. Lars-Åke Henriksson åkte till polisen och talade om att det stod en 

kille i bara kalsongerna. Lars-Åke Henriksson minns inte om killen hade skador, 

han tror att killen hade skrapmärken som om han ramlat i grus.  

 

Robert Johansson är polis och har berättat att han såg tre killar i en liten vänthall vid 

Resecentrum i Bålsta och gick dit för att kolla killarna. Robert Johansson har sagt 

att han kände ingen Oliver Isaksson sedan tidigare men inte de två andra samt att 

Robert Johansson pratade med killarna och på fråga om de hade något på sig som 

man inte får ha räckte en av killarna över en batong. Robert Johansson har vidare 

sagt att ytterligare en polispatrull kom till platsen, att polisen beslutade gripa de tre 

killarna misstänkta för brottet som skett tidigare på morgonen, att det låg en kasse 

på golvet i vänthallen samt att det i kassen fanns saker som kunde härledas till 

brottet. 

 

Simon Nestor är också polis. Han har berättat följande. Han fick på radion ett jobb 

om att allmänheten hade hittat en person i kalsongerna, var personen var och att 

denne inte ville ha dit polisen. Simon Nestor åkte till platsen. Personen var väldigt 

medtagen, han flackade med blicken och ville inte prata men sa att han hade blivit 

botad. Han sa att han inte kunde säga något mer, att polisen inte förstod och att han 



22

  
 

UPPSALA TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
Enhet 2 

DOM 
 
2020-03-19 

B 7445-19 
 

 
 
 

 
inte goolade. Killen sa att det hade varit något incitament vid skogen och att tre 

personer hade tagit hans saker. Han sa att han inte kunde säga något mer. Han var 

rädd för att prata med polisen på grund av repressalier. Simon Nestor pratade med 

killen och till slut sa killen vad han hade blivit av med, beskrev detta och gav ett 

signalement. Det var först när Simon Nestor sa att listan med gods över vad som 

hade blivit taget kunde hjälpa killen att få ersättning som denne pratade lite mer. 

Killen sa att det hade varit tre personer, två svenska personer och en lite yngre med 

utländsk bakgrund. En annan polispatrull hade anträffat tre killar som kunde vara 

intressanta för utredningen. Simon Nestor läste godsförteckningen över vad som 

tagits och det stämde med vad de tre killarna hade på sig eller hade med sig. 

Killarna greps. Polisen tog en mobiltelefon i beslag och beslutade om teknisk 

undersökning. I mobiltelefonen fanns en konversation om att bota folk och tillgripa 

kläder så det verkade inte vara första gången. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Som framgått ovan är det utrett att Jimmie Edlund tog buss till Bålsta, att Youssef 

Kantari steg på samma buss samt att de träffade Oliver Isaksson och Isak Eriksson 

Holmstedt i Bålsta på morgonen. Det är vidare genom filmen utrett att Jimmie 

Edlund tvingats av kläderna och att han står tillsammans med tre personer och 

håller i sin mobiltelefon. Slutligen är det utrett att Jimmie Edlund hittades i bara 

kalsongerna av Lars-Åke Henriksson samt att Oliver Isaksson, Isak Eriksson 

Holmstedt och Youssef Kantari strax efter greps i en vänthall i Bålsta och att de då 

hade på sig saker som kom från Jimmie Edlund och bredvid dem en kasse med 

saker som tillhörde Jimmie Edlund. 

 

Utredningen är som sagt bristfällig eftersom Jimmie Edlund valt att inte lämna 

någon närmare berättelse. Youssef Kantari har inte lämnat några kommentarer 

medan Oliver Isaksson och Isak Eriksson Holmstedt lämnat uppgifter. De uppgifter 

som de lämnat är dock inte speciellt trovärdiga och motsägs av den övriga utred-
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ningen. Enligt tingsrättens mening är den övriga utredningen, framförallt med 

filmen från rånet, tillräcklig för att det är ställt utom allt rimligt tvivel att Isak 

Eriksson Holmstedt, Oliver Isaksson och Youssef Kantari tillsammans och i 

samförstånd stulit från Jimmie Edlund på det sätt som åklagaren påstått. Åtalet är i 

den här delen styrkt. 

 

När det gäller åtalspunkten 9 är det utrett att Oliver Isaksson använt narkotika och 

åtalet är i denna del styrkt. Slutligen när det gäller åtalspunkterna 10 och 11 är det 

utrett att Isa Eriksson Holmstedt använt narkotika och att han hade en batong. Åtalet 

är även i dessa delar styrkt. Brottet mot knivlagen ska dock inte bedömas som grovt 

brott dels eftersom det inte är utrett att batongen använts vid rånet, dels eftersom 

batongen i sådant fall ingått som ett försvårande moment i rånet.  

 

ÅTALSPUNKTEN 3 

 

Oliver Isaksson har förnekat gärningen. Åklagaren har som bevisning åberopat 

karta, utskrift och uppspelning av samtal från avlyssning av Oliver Isakssons 

mobiltelefon samt målsägandeförhör med Carl Holgersson och Denniz Turanli. 

 

Utredningen 

 

Carl Holgersson: Han och Denniz Turanli stod på bron för att träffa en kompis. Tre 

okända killar kom fram till dem. Killarna tog Denniz Turanlis mobiltelefon och 

gick in i en hiss. Denniz Turanli och Carl Holgersson följde efter. När de kom ner 

under bron delade killarna på Denniz Turanli och Carl Holgersson. En mörkhyad 

person tog hand om Carl Holgersson medan Denniz Turanli försvann runt ett hörn 

med de två andra killarna. Den mörkhyade personen tog Carl Holgerssons mobil-

telefon och försökte få lösenordet som Carl Holgersson lämnade. Killen tog också 

170 kr från Carl Holgersson. Han blev aldrig slagen men han blev hotad. Han minns 

inte exakt vad de sa. Han antog att de skulle slå honom eller göra något sådant. Den 
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mörkhyade killen släppte Carl Holgersson när killen fått Carl Holgerssons mobil-

telefon och pengarna. Carl Holgersson träffade Denniz Turanlis som talade om att 

de två killarna hade tagit Denniz Turanlis mobiltelefon och att de hotat att slå 

honom.  

 

Denniz Turanli: Han och Carl Holgersson väntade på en kompis. De höll sina 

mobiltelefoner uppe. Tre killar kom fram till dem och hotade dem. Killarna sa att 

Denniz Turanli och Carl Holgersson skulle följa med och annars skulle killarna slå 

dem. Killarna ryckte till sig Denniz Turanlis mobiltelefon och självklart följde han 

då efter killarna eftersom han ville ha tillbaka telefonen. Carl Holgersson följde 

med. De tog hiss ner under bron. Killarna sa åt Carl Holgersson och Denniz Turanli 

att killarna skulle ha deras mobiltelefoner och ge lösenorden. Två killar, bland annat 

Oliver Isaksson, gick med Denniz Turanli medan en mörkhyad var vid Carl Hol-

gersson. Killarna ville ha koden till Denniz Turanlis telefon men han fick inte tag i 

den och visste inte att han hade slut på mobilsurf. Oliver Isaksson stod en bit ifrån 

och snackade i telefon. Denniz Turanli hörde inte vad Oliver Isaksson sa i telefon. 

Denniz Turanli sökte sin pappa och fick ett lösenord som han skrev in. Lösenordet 

fungerade dock inte. Oliver Isaksson blev arg och gav Denniz Turanli ett knytnävs-

slag i ansiktet. Slaget träffade på käken. Det kändes när han skulle äta. Han duckade 

ett ytterligare slag och fick sedan några slag med öppen handflata i bakhuvudet av 

Oliver Isaksson. Denniz Turanli insåg att han behövde mobildata till telefonen. 

Killarna tog då upp en annan mobiltelefon och mobildelade så att Denniz Turanlis 

telefon kunde startas. Killarna ville sedan ha Denniz Turanlis kort men han sa att 

han inte hade några pengar på kortet och då ville killarna inte ha kortet. Killarna 

ville att det skulle gå fort och sedan dra men blev irriterade när det tog tid. De 

hotade då med att döda Denniz Turanli. När killarna hade tagit telefonerna försvann 

de. Denniz Turanli träffade Carl Holgersson. De väntade en stund innan de gick upp 

på bron.  
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Oliver Isaksson: Det var länge sedan och han minns inte så mycket. Han vet att han 

var på platsen. Det är han som talar i vissa av de inspelade samtalen men inte i alla 

samtal. Han minns att han gav en av killarna en örfil men minns inte varför. Han var 

på platsen och slog en av killarna men han förnekar brott. Han minns inte om han 

såg tillgreppet av mobiltelefonerna. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Carl Holgersson och Denniz Turanli har båda gjort trovärdiga intryck när de lämnat 

sina berättelser och deras berättelser stöder varandra. Oliver Isaksson har också 

medgett att han var på platsen och det framgår av de telefonsamtal som han har att 

han är både medveten om och delaktig i rånen mot Carl Holgersson och Denniz 

Turanli. Tingsrätten finner följaktligen åtalet i de här delarna styrkt. 

 

ÅTALSPUNKTERNA 4 OCH 5 

 

Oliver Isaksson har förnekat gärningarna. Åklagaren har som bevisning åberopat 

anmälan, fotografier, uppspelning av övervakningsfilm, utskrift och uppspelning 

från avlyssning av Oliver Isakssons mobiltelefon, målsägandeförhör med Sebastian 

Malmlund och Aron Frödin samt vittnesförhör med Jonathan Lidman. 

 

Utredningen 

 

Sebastian Malmlund: Han var tillsammans med Aron Frödin och Jonathan Lidman i 

Solna Centrum. De skulle ladda sina mobiltelefoner och satte sig i en lång trappa. 

De såg att någonting hände utanför. Oliver Isaksson och ytterligare en person kom 

fram till Sebastian Malmlund och hans vänner. Oliver Isaksson började prata med 

dem. Oliver Isaksson frågade om Sebastian Malmlund ville tjäna snabba pengar 

men Sebastian Malmlund svarade nej och skrattade till. Oliver Isaksson och den 

andre personen började då hota Sebastian Malmlund. Oliver Isaksson sa att han 
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skulle stoppa en pistol i Sebastian Malmlunds mun och skjuta. Oliver Isaksson sa åt 

Sebastian Malmlund och hans vänner att följa med ut för annars skulle Oliver 

Isaksson sparka dem i huvudet. Sebastian Malmlund och Anton Frödin följde med 

medan Jonathan Lidman sprang därifrån. Den andre personen sprang efter men 

hann inte ikapp. Sebastian Malmlund förstod att han och Anton Frödin skulle bli 

rånade. Sebastian Malmlund och Oliver Isaksson började återställa Sebastian 

Malmlunds mobil men de visste inte hur. Oliver Isaksson uttalade en massa hot, det 

var om hot om de kontaktade polis, de skulle låsas in i källare, de skulle slås i 

magen, knivhuggas och skjutas i knäskålarna. Oliver Isaksson var den mest 

drivande medan de andra stod där. Anton Frödin gick in i centret med en av killarna 

medan de andra stod kvar utanför. Oliver Isaksson fick Sebastian Malmlunds mobil 

och 70 kr. Oliver Isaksson frågade efter Sebastian Malmlunds och Anton Frödins 

namn och adress. Sebastian Malmlund talade om det. Efter ett tag kom Anton 

Frödin tillbaka och de andra killarna försvann.  

 

Anton Frödin: De satt i trappan när Oliver Isaksson och en till kille kom fram. De 

började prata och fråga om Anton Frödin och hans vänner ville tjäna pengar men de 

sa nej. Killarna gick men vände tillbaka då Sebastian Malmlund skrattade. Oliver 

Isaksson var aggressiv. Han sa att Anton Frödin och Sebastian Malmlund måste 

följa med och hotade dem. Anton Frödin minns inte exakt vad som sas med det var 

hot om att slå. Jonathan Lidman sprang iväg medan Anton Frödin och Sebastian 

Malmlund följde med. Sebastian Malmlund gick en bit bort tillsammans med Oliver 

Isaksson men Anton Frödin stod kvar och pratade med de andra killarna. Anton 

Frödins mobiltelefon var död och de andra kollade den. En av killarna sa något om 

bankkort men det var också dött. Anton Frödin gick till bankomaten med en av 

killarna. Anton Frödin blev rånad där. Han tog ut 1 400 kr som han lämnade över 

till den kille som följt med till bankomaten. De gick sedan tillbaka upp till Sebastian 

Malmlund. Oliver Isaksson och Sebastian Malmlund höll fortfarande på med 

Sebastian Malmlunds telefon. När de var klara började Anton Frödin och Sebastian 
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Malmlund gå. Oliver Isaksson hotade dem och sa något om att de skulle låsas in. 

Anton Frödin minns inte exakt vad som sas.  

 

Oliver Isaksson: Han var på platsen tillsammans med sina vänner men minns inte 

att han gjorde något mot Sebastian Malmlund eller Anton Frödin. Oliver Isaksson 

minns inte att han hotat Sebastian Malmlund eller Anton Frödin men Oliver 

Isaksson sa att de inte skulle kontakta polisen. Oliver Isaksson minns inte varför. 

Det är inte han som pratar i de avlyssnade samtalen. Det är säkert så att Sebastian 

Malmlund och Anton Frödin blev avtvingade sina mobiler. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Anton Frödin och Sebastian Malmlund har båda gjort trovärdiga intryck när de 

lämnat sina berättelser. Dessa får också stöd av vad Jonathan Lidman sagt om 

händelsen innan Jonathan Lidman sprang från platsen. Oliver Isaksson har medgett 

att han var på platsen och i de avlyssnade samtalen framgår att han deltar i ett rån. 

Tingsrätten sätter därför tilltro till vad Sebastian Malmlund och Anton Frödin 

berättat. Åtalet för rån och åtalet för övergrepp i rättssak är följaktligen styrkt 

 

ÅTALSPUNKTEN 6 

 

Oliver Isaksson har förnekat gärningen. Åklagaren har som bevisning åberopat 

anmälan samt vittnesförhör med Emmy Arehov. Åklagaren har därutöver läst upp 

uppgifter som målsäganden Didrik Karlsson och vittnet Moa Runarsson lämnat 

under polisförhör. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Det är genom Emmy Arehovs berättelse utrett att en kille i röd jacka utanför butiken 

jagade en annan kille fram till ingången till butiken och där utdelade slag. Det finns 
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emellertid ingen närmare utredning om vem denne kille är eller vem killen i röd 

jacka var. Oliver Isaksson har sagt att han varken varit i Knivsta den aktuella dagen 

eller vet vem Didrik Karlsson är. Åtalet i den här delen ska ogillas.  

 

ÅTALSPUNKTERNA 7 OCH 8 

 

Oliver Isaksson har erkänt att gärningen. Isak Eriksson Holmstedt har erkänt 

gärningen som avser ringa narkotikabrott men förnekat påståendet om misshandel 

eftersom Nils-Oscar Pripp inte orsakats smärta eller blodvite. Isak Eriksson Holm-

stedt har medgett att han markerat med en skallande rörelse.  

 

Åklagaren har som bevisning åberopat film från övervakningskamera, fotografier, 

beslagsprotokoll, analysresultat samt målsägandeförhör med Nils-Oscar Pripp. Isak 

Eriksson Holmstedt har som bevisning åberopat film från övervakningskamera. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Det framgår av beslagsprotokoll och analysresultat att Isak Eriksson Holmstedt 

hade narkotika. Åtalet är i den delen styrkt. 

 

Det framgår vidare av övervakningsfilmerna att Isak Eriksson Holmstedt skallar 

Nils-Oscar Pripp i ansiktet samt att Oliver Isaksson lite senare ger Nils-Oscar Pripp 

ett slag i ansiktet. Oliver Isaksson har erkänt detta och åtalet mot honom är styrkt. 

När det gäller Isak Eriksson Holmstedt har Nils-Oscar Pripp sagt att skallningen 

gjorde ont och att han senare blödde. Det finns ingen anledning att misstro dessa 

uppgifter och att Isak Eriksson Holmstedt utdelar en skallning framgår av filmen. 

Åtalet mot Isak Eriksson Holmstedt är följaktligen styrkt. 
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 PÅFÖLJD 

 

Isak Eriksson Holmstedt 

 

Isak Eriksson Holmstedt är 21 år. Han finns under flera avsnitt i belastningsregist-

ret. Han dömdes den 9 november 2017 för misshandel, rattfylleri, olovlig körning 

och ringa narkotikabrott till villkorlig dom med samhällstjänst 50 timmar. Om 

påföljden hade blivit fängelse hade fängelse en månad dömts ut. Han dömdes 

därefter den 19 januari 2018 för rån till skyddstillsyn med särskilt behandlingsplan. 

Om påföljden hade blivit fängelse hade nio månader dömts ut. Han dömdes senast i 

september 2019 för ringa narkotikabrott till dagsböter. Kriminalvården Frivården 

Uppsala har i ett yttrande redogjort för hans förhållanden och angett att risken för 

återfall i kriminalitet är hög och att han har ett övervakningsbehov. Frivården har 

föreslagit att han döms till skyddstillsyn med särskilt behandlingsplan. 

 

Isak Eriksson Holmstedt döms nu för rån, misshandel, brott mot knivlagen och 

ringa narkotikabrott. Rånet är det allvarligaste brottet och påföljden är fängelse lägst 

ett år. Brotten är begångna under prövotiden för dels den villkorliga domen med 

samhällstjänst, dels skyddstillsynen med särskilt behandlingsplan. Isak Eriksson 

Holmstedt har nu också fyllt 21 år och trots de tidigare domarna har han fortsatt 

med brott. Han har visserligen ett stort behov av den kontraktsvård som Frivården 

nu föreslår men straffvärdet för rånet är så högt att någon annan påföljd än fängelse 

inte är aktuell. Påföljden bestäms till fängelse två år och fyra månader.  

 

Oliver Isaksson 

 

Oliver Isaksson är 19 år. Han finns under flera avsnitt i belastningsregistret. 

Förutom två domar till ungdomsvård från år 2017 respektive år 2018 har han 

huvudsakligen dömts till böter. Kriminalvården Frivården Uppsala har i ett yttrande 
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redogjort för hans förhållanden och föreslagit att han döms till skyddstillsyn med 

särskilt behandlingsplan och med en övervakningstid på 18 månader.  

 

Oliver Isaksson döms nu för flera fall av rån, för misshandel, för övergrepp i 

rättssak samt för ringa narkotikabrott. Rånen är de allvarligaste brotten. Påföljden 

för rån är fängelse lägst ett år och det finns särskilda skäl som talar för ett fängelse-

straff. Han var emellertid bara 18 år vid brotten och han har ett stort behov av den 

föreslagna kontraktsvården för att han inte ska fortsätta med brott. Den föreslagna 

vården är ingripande och påföljden bestäms därför till skyddstillsyn med särskild 

behandlingsplan. Om påföljden hade blivit fängelse hade en tid om ett år och sex 

månader dömts ut.  

 

Youssef Kantari 

 

Youssef Kantari är 15 år och ostraffad. Det framgår av ett yttrande från Ungdoms-

enheten i Sigtuna kommun att han har ett särskilt vårdbehov och det finns ett 

ungdomskontrakt som han vill följa. Han har samtyckt till att göra ungdomstjänst.  

 

Youssef Kantari döms nu för rån. Påföljden för brottet är fängelse lägst ett år men 

en sådan påföljd är med hänsyn till hans ålder inte aktuell. Han har ett särskilt 

vårdbehov och det finns ett ungdomskontrakt som han vill följa. Påföljden bestäms 

därför till ungdomsvård med en föreskrift om att följa ungdomskontraktet enligt 

domsbilaga 2. Straffvärdet för brottet är dock så högt att ungdomsvården ska 

förenas med 60 timmar ungdomstjänst.   
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Skadestånd 

 

JIMMIE EDLUND 

 

Oliver Isaksson har motsatt sig yrkandet om skadestånd från Jimmie Edlund men 

accepterat den begärda räntan. Oliver Isaksson har vidare medgett yrkandet om 

bättre rätt förutom yrkandet som avser väskan i beslagsprotokoll 2019-5000-

BG15306-1 eftersom den är hans.  

 

Isak Eriksson Holmstedt har motsatt sig yrkandet om skadestånd från Jimmie 

Edlund men accepterat den begärda räntan. Isak Eriksson Holmstedt har motsatt sig 

det särskilda yrkandet om bättre rätt till skor, jeans, jacka och bälte i beslagsproto-

koll 2019-5000-BG124718 punkterna 1 – 4 eftersom dessa saker är hans men 

medgett yrkandet i övriga delar.  

 

Youssef Kantari har motsatt sig yrkandet om skadestånd från Jimmie Edlund men 

accepterat den begärda räntan. Hassan Kantari och Najat Kantari har haft samma 

inställning. Youssef Kantari har medgett yrkandet om bättre rätt.  

 

Tingsrättens bedömning 

 

Oliver Isaksson, Isak Eriksson Holmstedt och Youssef Kantari döms för att ha rånat 

Jimmie Edlund och ska då också ersätta den kränkning som Jimmie Edlund utsattes 

för. Det är fråga om en mycket allvarlig kränkning och det begärda beloppet är 

skäligt. Jimmie Edlunds yrkande ska följaktligen bifallas. Under sådana förhål-

landen ska yrkandet mot Youssef Kantaris vårdnadshavare också bifallas. 

 

När det gäller de beslagtagna föremålen har Jimmie Edlund sagt att alla dessa saker 

är hans. Youssef Kantari har medgett yrkandet om bättre rätt och när det gäller de 

saker som tagits i beslag från honom ska Jimmie Edlunds yrkande bifallas. När det 
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gäller Isak Eriksson Holmstedt och Oliver Isaksson finns det ingen närmare 

utredning om att de beslagtagna föremålen som de gjort anspråk på är deras framför 

Jimmie Edlunds uppgifter. Jimmie Edlunds yrkande ska därför bifallas.   

 

SEBASTIAN MALMLUND 

 

Oliver Isaksson har motsatt sig yrkandet om skadestånd. Han har accepterat den 

begärda räntan.  

 

Oliver Isaksson döms för brott mot Sebastian Malmlund och ska då också ersätta 

dennes skada. Det är fråga om två på varandra sammanhängande brott med 

påföljande kränkning. I den delen finner tingsrätten Sebastian Malmlund skäligen 

tillgodosedd med 8 000 kr för kränkningen. När det gäller sveda och värk tvivlar 

inte tingsrätten på att Sebastian Malmlund påverkats av händelsen men det saknas 

närmare utredningen och hans besvär når inte upp till en sådan nivå att han kan få 

ersättning för sveda och värk. Oliver Isaksson ska sammantaget betala skadestånd 

till Sebastian Malmlund med 8 000 kr samt ränta.  

 

Förverkande 

 

Oliver Isaksson och Isak Eriksson Holmstedt har medgett yrkandena om förverkan-

de och yrkandena om bevisbeslag. Youssef Kantari har medgett yrkandet om bevis-

beslag. Samtliga yrkanden ska bifallas. 

 

Häktning 

 

Det finns risk för att Isak Eriksson Holmstedt fortsätter med brott och han ska 

därför vara kvar i häktet till dess att domen på fängelse kan verkställas mot honom. 
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Oliver Isaksson döms till skyddstillsyn med särskild behandlingsplan. Han ska inte 

längre vara häktad utan han ska omedelbart omhändertas till dess han överförts till 

vårdgivaren. Omhändertagandet får dock inte pågå längre än en vecka. 

 

Övrigt 

 

Isak Eriksson Holmstedt har inte haft någon invändning mot kostnaden för provtag-

ning och analys. Han döms till ett långt fängelsestraff och staten ska därför betala 

kostnaden för provtagning och analys samt kostnaden för målsägandebiträde och 

försvarare. 

 

Oliver Isaksson har inte ifrågasatt kostnaden för provtagning och analys. Med 

hänsyn till den påföljd han döms till samt hans ålder ska staten betala denna kostnad 

samt kostnaderna för målsägandebiträde och försvarare. 

 

Youssef Kantari är ung och utan inkomst. Staten ska därför betala kostnaden för 

försvarare och målsägandebiträde. 

 

HUR MAN ÖVERKLAGAR; se bilaga TR-01 

Domen får överklagas till Svea hovrätt senast den 9 april 2020. 

 

 

Annika Folkeson 
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  Person-/samordningsnummer/födelsetid
  19980919-1977

  Datum för dom/beslut
  2020-03-19

  Efternamn
  Eriksson Holmstedt

  Förnamn
  Marcus ISAK

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige eller
utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. Frihetsberövandet har
ägt rum under nedan angivna tider.
*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet
(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

  2019-11-13

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål
£Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller har

verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten
(2–4 §§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
£Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller

strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, beslut
eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a §
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen
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strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen (3 § 4
förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Bi
la

ga
 1







Bilaga 2

UPPSALA TINGSRÄTT 
Enhet 2 
 
INKOM: 2020-02-20 
MÅLNR: B 7445-19 
AKTBIL: 164



 

Sida 1 av 2 

 

www.domstol.se 

A
n

v
is

n
in

ga
r 

fö
r 

ö
v
er

k
la

ga
n

d
e 

T
R

-0
1 

- 
D

o
m

 i
 b

ro
tt

m
å
l 

• 
P

ro
d
u
ce

ra
t 

av
 D

o
m

st
o

ls
v
er

k
et

, 
A

v
d

. 
fö

r 
d

o
m

st
o

ls
u
tv

ec
k
lin

g 
• 

2
0
1
8
-1

1
 

 

 

Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 3
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

